

(b) the name of the party includes the word "independent".

15. Section 25 of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

25. (1) The Chief Electoral Officer may, on receipt of an application to change the name of a registered party, its short form or abbreviation or the logo of a registered party, signed by the leader of the registered party, vary the name, the short form or the abbreviation of the name or the logo of a registered party in the registry referred to in section 24 in accordance with the application to any other name, short form or abbreviation thereof or logo that can be registered pursuant to this section if the application contains the information required by paragraphs 24(1)(a) to (g), and is accompanied by a certified copy of the resolution to change the name, its short form or abbreviation or the logo.

(2) Subject to subsection (3), where the Chief Electoral Officer accepts an application to vary the name, the short form or the abbreviation of the name or the logo of a registered party, the change is effective on the date the application was received by the Chief Electoral Officer.

(3) Where an application to make the change referred to in subsection (1) is received by the Chief Electoral Officer during an election, the change, if the application is accepted by the Chief Electoral Officer, is effective on the day immediately following the day fixed for the return of the writs.

16. Section 26 of the said Act is repealed and the following substituted therefor:

26. (1) Where, as a result of a change in the leadership of a registered party or other change, any of the information or material provided by that party to the Chief Electoral Officer pursuant to paragraphs 24(1)(b) to (g) or pursuant to this subsection ceases to be applicable, the registered party shall, within thirty days after the change occurs, send a report in writing, signed by the leader of the party, setting out the details of the change to the Chief Electoral Officer and, on receipt of the report, the Chief Electoral Of-

b) ou bien le nom du parti comporte le mot « indépendant ».

15. L'article 25 de la même loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :

25. (1) Le directeur général des élections peut, sur réception d'une demande de changement du nom d'un parti enregistré, de la forme abrégée de son nom, de son abréviation ou du logo du parti, signée par le chef du parti, contenant les renseignements prévus aux alinéas 24(1)a) à g) et accompagnée d'une copie certifiée de la résolution de changement, effectuer le changement demandé et donner au parti le nom, la forme abrégée d'un nom, l'abréviation ou le logo dont l'enregistrement est possible sous le régime de l'article 24.

(2) Sous réserve du paragraphe (3), lorsque le directeur général des élections change le nom, la forme abrégée du nom, l'abréviation du nom ou le logo d'un parti enregistré, le changement entre en vigueur à la date de réception de la demande de changement.

(3) Si la demande de changement prévue au paragraphe (1) est reçue par le directeur général des élections durant une élection, le changement effectué par celui-ci entre en vigueur le lendemain du jour fixé pour le rapport des brefs.

16. L'article 26 de la même loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :

26. (1) Tout parti enregistré doit, dans les trente jours d'un changement de chef ou autre changement qui rend caducs les renseignements ou autres documents fournis par le parti au directeur général des élections en conformité avec les alinéas 24(1)b) à g) ou avec le présent paragraphe, faire un rapport détaillé, signé par le chef du parti, sur les changements et l'envoyer au directeur général des élections qui peut, sur réception de ce rapport, modifier le registre prévu à l'article 24(1) en conséquence.

Variation of registration

Effective date of variation

Idem

Report of change in registration

5 Changement d'enregistrement

Date de prise d'effet du changement

Modification en cours de campagne électorale

Avis de changement d'enregistrement